
Beste inwoners en ondernemers,
Nog enkele dagen en u staat voor een belangrijke keuze, stemmen voor de gemeenteraadsverkiezingen! U kunt bepalen welke weg de gemeente Veere de komende 4 jaar in moet slaan en waar het geld aan uitgegeven moet worden. 

Terugkijkend op de afgelopen jaren stellen we als lokale afdeling van de VVD vast, dat we verschillende zaken niet hebben kunnen realiseren, aanpassen of tegenhouden. Er zijn ingrijpende keuzes gemaakt door de kleinst mogelijke meerderheid in de gemeenteraad, keuzes die VVD Veere niet zou maken. 

Naar ons idee zijn plannen te vaak doorgedrukt en is er niet goed naar onze inwoners en ondernemers geluisterd. Met als dieptepunt een extra raadsvergadering vorig jaar, waarin een petitie met 6000 handtekeningen en een groot aantal insprekers de coalitiepartijen niet kon overtuigen om het parkeerbeleid aan te passen. Dat is naar de mening van VVD Veere onbegrijpelijk!  

Het mag duidelijk zijn, het moet anders en het kan beter. Opener: er moet meer met de inbreng van inwoners en ondernemers gedaan worden. Sneller: er moet een actieve houding worden aangenomen. Wij, de lokale VVD Veere, zetten het belang van onze inwoners en ondernemers op één: behouden wat goed is, verbeteren waar nodig! 

Gelukkig hebben we verschillende zaken kunnen realiseren. Onder meer het onderzoek naar leefbaarheid en toerisme, openstelling op zondag voor ondernemers die dat wensen en het niet verhogen van de gemeentelijke belastingen in 2020.

VVD Veere heeft mooie en realistische plannen die elke inwoner en ondernemer zullen aanspreken. Onze speerpunten zijn duidelijk. We willen in ieder geval dat er haast gemaakt wordt met woningbouw. Woningaanbod voor alle groepen, met extra aandacht voor levensloopbestendige woningen. Zo kunnen ouderen in hun vertrouwde kern blijven wonen en komt de doorstroming op gang.

En we vragen aandacht voor het MKB en de agrariërs. Zij zijn de motor van onze Veerse economie en daar moeten we zuinig op zijn. Binnen de mogelijkheden willen wij hen daarom de komende tijd ruimte geven voor kwalitatieve en duurzame ontwikkeling.

Wij staan klaar om de komende 4 jaar weer vooruit te gaan. U ook? Stem dan op 16 maart op onze mensen van VVD Veere lijst 4. Dan maken wij ons hard voor Veere.

Kies verstandig, kies VVD Veere

Lokaal sterker vooruit

@vvdveere
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...woningen bouwen 
 Snel en meer bouwen.
 Voor alle doelgroepen, bij voorkeur levensloopbestendig.
 Bewoningsplicht invoeren.

...het parkeerbeleid herzien
 Parkeerbeleid gebruiken waarvoor het bedoeld is.
 Per kern een gratis parkeerterrein. 
 Normalisering tarieven en terugbrengen tot een acceptabel 

 niveau.

...ondernemers die kunnen ondernemen
 Ruimte geven voor kwalitatieve verbetering.
 Zorgen voor voldoende capaciteit binnen de organisatie om 

 plannen te realiseren. 
 Casemanager, zodat er 1 aanspreekpunt is bij het aanvragen 

 van vergunningen.
 Heldere regelgeving.

...de verkeersdruk verlagen
 Snelle oplossing voor knelpunten zoals Grijpskerke.
 Goed meerjarenplan voor structurele oplossingen.
 Veiliger maken waar mogelijk.
 Domburg zo snel als mogelijk autoluw maken. 

...een financieel gezonde gemeente
 We moeten zuinig zijn op onze centen.
 Lage lasten voor inwoners en ondernemers.
 Voorkomen dat een herindeling met Vlissingen en/of 

 Middelburg ons opgedrongen wordt.

...een goede balans leefbaarheid en toerisme
 Kleinschalige groei en kwaliteitsverbeteringen moeten mogelijk 

 blijven.
 Investeren in goede faciliteiten, o.a. bij het strand.
 Geen grootschalige nieuwe ontwikkelingen.
 Afspraken met de sector over toeristenbelasting nakomen.
 Winterkamperen en 20% vaste eenheden voor mini-campings 

 mogelijk maken.

...agrariërs moeten ruimte krijgen
 Agrarische ondernemers behouden door combinatieactiviteiten 

 toe te staan.
 Gangbare en biologische landbouw kunnen goed naast elkaar 

 bestaan.
 Het begrip volwaardig agrarisch bedrijf is toe aan herziening.

...behoud van landschap en cultuur
 Samenwerken met de provincie voor ondersteuning musea.
 Zonnepanelen op daken, niet op (landbouw)grond.
 Grote windmolens op Neeltje Jans, kleine windmolens onder 

 voorwaarden bij agrarische bedrijven.  

...investeren in een fijn leefklimaat
 Investeren in goede sportvoorzieningen.
 Behouden van goede openbare groene ruimtes.
 Zorgen dat onze meest kwetsbare inwoners niet in de knel 

 komen.
 De woonlasten zo laag mogelijk houden.
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Stefan van der Vliet (40), mede-eigenaar van B&B ‘Witvliet’ in Zoutelande
We hebben een B&B met 4 kamers, maar de regels voor kamerverhuur zijn nog 
steeds onduidelijk. Vreemd dat het huidige college dat nog steeds niet heeft kunnen 
organiseren. Het parkeren in Zoutelande is nu een probleem geworden, terwijl dat er niet 
was. We hebben zelf op eigen terrein voldoende parkeerplaatsen, maar er zijn andere 
ondernemers die dat niet hebben en nu worden opgezadeld met grote problemen. We 
snappen dat je voor parkeren moet betalen, maar dan wel tegen een redelijk tarief. En, 
net als in Domburg en Veere, moet ook hier een gratis parkeerterrein komen.

Lia Sterkenburg (64), eigenaar van bewegingsstudio ‘Trimensi’ in Dishoek
Er was in Dishoek geen parkeerprobleem, betaald parkeren is hier echt alleen 
ingevoerd voor het geld. Op zich kan ik dat begrijpen, maar niet de manier 
waarop. Zonder goed overleg werd het ineens ingevoerd, nogal sneaky 
vonden wij. De communicatie was echt onvoldoende. De VVD heeft ons in 
die periode gelukkig goed ondersteund. Inmiddels heb ik voor mijn bedrijf 
een goede maatwerkoplossing gekregen. We zouden ook nog graag een 
gratis parkeerterrein in Dishoek terugkrijgen.

Nick Benus (22), student fiscale economie en medewerker 
administratiekantoor, Veere
Voor jongeren zoals ik, is huisvesting echt een item. Ik woon met plezier 
nog bij mijn ouders, maar zou graag ook op mezelf gaan wonen. Kopen is 
echt ver weg, maar ook een huurwoning lukt niet. Ik vind dat de gemeente 
voor zowel jongeren als ouderen daar meer op moet inzetten. Er zijn 
genoeg plekken waar gebouwd kan worden. Dat mogen voor starters 
best kleine woningen zijn, zoals die o.a. in Biggekerke zijn gebouwd. 

Jurjen van der Meulen (40), eigenaar van hotel-restaurant ‘Anno Nu’ in Oostkapelle
Wij namen het bedrijf over in het begin van de coronatijd, dat was best moeilijk.  
Ik vond de communicatie vanuit de gemeente toen nogal gebrekkig, vooral voor een 
startende ondernemer.  Als ook hier betaald parkeren wordt ingevoerd, hoop ik wel 
dat er goed naar de inwoners wordt geluisterd en de tarieven acceptabel worden. De 
Dorpsstraat is mooi opgeknapt, maar er wordt veel te hard gereden. Best gevaarlijk. 
Daar moet een volgend college echt wat aan doen.

VVD gaat voor...Wat zeggen onze inwoners
We hebben aan een aantal inwoners van Veere gevraagd wat hen de 

afgelopen periode heeft beziggehouden en wat ze graag anders zouden zien.

Henk Vos (79), ex-cateringdirecteur bij Martinair, nu gepensioneerd, Domburg
Recreatie en toerisme zijn essentieel voor onze gemeente en daar moet een 
langetermijnvisie voor ontwikkeld worden. Het is nu te veel hapsnap. Goede 
verkeersafwikkeling – zeker in en rond Domburg - en parkeergelegenheid aan de 
rand van de kernen en bij de duinovergangen zijn daarbij van groot belang. Dat 
zorgt voor goede doorstroming en je ontlast de kernen ermee. Dat is ook weer 
goed voor de gewenste woningbouw!

Veere verder vooruit

Benaderbaar voor iedereen!

Beste inwoners van Veere, we wonen in een mooie gemeente waarin 
veel goed voor elkaar is. De Veerse VVD wil wat goed gaat graag zo 
houden, daar gaan wij ons best voor doen. 

Er zijn ook dingen die beter kunnen. Een gemeenteraad die goed 
samenwerkt in het belang van de inwoners. Een stabiel gemeentebestuur 
wat open staat voor ideeën van ondernemers. 
Samen bouwen aan een organisatie waar 
mensen weer trots op zijn om voor te werken.

Dat is waar de Veerse VVD voor staat. Aan 
de slag voor een fijne en mooie gemeente 
waar het goed wonen is, aan de slag voor een 
economisch en financieel gezond Veere.

Marja Osté-Aarnoutse
Fractievoorzitter VVD Veere

Toen mij werd gevraagd of ik wethouders- kandidaat zou willen zijn 
voor de  VVD Veere. Weken van nadenken en overwegen volgden, 
waarop ik mij veelvoudig de vraag heb gesteld: zou dat voor mij als 
ondernemer wel wat zijn?! 

Al jaren start ik bedrijven op, help ik met de voortgang of herstructureer 
ik ondernemingen. Gemeente Veere is, zoals ik het zie, toe aan een 
goede, heldere  visie en structuur. Maar vooral ook aan duidelijkheid. Met 
mijn achtergrond als ondernemer, denk ik juist op die punten te kunnen 
bijdragen. Ik ben mij er van bewust, dat het een hele andere werkomgeving 
zou zijn, maar samen kunnen we veel realiseren. 

Voor mij staan openheid en benaderbaarheid voorop. We zullen moeten 
samenwerken in de komende jaren. Ik zal mij inzetten om een goede 
verhouding tussen raadsleden en college te realiseren. Waar we op 
inhoud discussiëren, er fouten gemaakt kunnen worden, maar kiezen 
voor samenwerking met een breed draagvlak. Daarom stel ik me met veel 
enthousiasme beschikbaar als kandidaat-wethouder. Het zou mooi zijn 
om samen met inwoners en ondernemers te mogen werken aan een nog 
mooier Veere. Een gemeente waar wij met zijn 
allen heel trots op mogen zijn.

Ik roep dan ook graag alle stemgerechtigden 
op. Ga stemmen op 16 maart, het is een mooi 
democratisch recht! Uiteraard hoop ik dat u 
kiest voor één van onze mensen van de lokale 
afdeling VVD Veere!

Ruud van Houten
Kandidaat wethouder VVD Veere
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1. Marja Osté-Aarnoutse (56 jaar, Koudekerke)
Marja’s wortels liggen in Koudekerke en ze is dan ook een echte 

Walcherse. Met haar achtergrond in de agrarische sector, 
ondernemende geest en grote dossierkennis, is zij de ideale lijsttrekker 
voor de VVD. Marja is oma van 4 kleinkinderen en ze speelt (bas)

klarinet bij Harmonie Voorwaarts, waar ze ook als vrijwilliger actief is.  
Het Zeeuwse landschap gaat haar aan het hart en daarom is ze actief in de 

Agrarische Natuurvereniging en penningmeester bij Poldernatuur Zeeland. 

10. Dianne van den Berge (32 jaar, Veere)
Dianne is een geboren en getogen Veerse, bij wie politiek al jong in 

het bloed zat. Op de achtergrond is ze betrokken bij de VVD en ze 
bekijkt de gemeente met een kritische blik tijdens wandelingen met 
haar hond. Door haar baan op de customer service van een groot 

internationaal bedrijf, weet ze wat klantgericht werken inhoudt. 

2. Ruud van Houten (39 jaar, Domburg)
Ruud is een ondernemer in hart en nieren. Naast zijn bedrijfsmatige 

activiteiten in verschillende sectoren, exploiteert hij samen met zijn 
vrouw een recreatiebedrijf, op het terrein waar zij met hun twee 
dochters wonen. Toerisme, Ruimtelijke ontwikkeling en onderwijs zijn 

dan ook de topics waar Ruud zich op richt. 

11. Pieter Boone (60 jaar, Grijpskerke)
Pieter is horecaondernemer op het strand en woont in het buitengebied. 

Met zijn creatieve en ondernemende inslag heeft hij verschillende 
concepten ontwikkeld en gastvrijheid en gezelligheid staan bij hem 
hoog in het vaandel. De VVD draagt hij een warm hart toe, door de 

fractie op de achtergrond bij te staan. 

3. Paul Barendregt (45 jaar, Veere)
Paul weet alles van financiële zaken en heeft dan ook een belasting 

adviesbureau. Daarnaast runt hij samen met zijn vrouw een Bed & 
Breakfast en is hij maatschappelijk actief bij diverse organisaties in de 
stad Veere. Hij staat dan ook voor samenwerking. Met zijn vrouw en 2 

kinderen woont hij bij hun bedrijf. 

12. André van der Hoofd (71 jaar, Gapinge)
André is supermarkteigenaar en staat met zijn vrouw en dochter in de 

winkel altijd klaar voor de klant. Daarnaast heeft hij vele jaren zijn 
bijdrage geleverd binnen diverse ondernemersorganisaties. Door zijn 
werk in de winkel is bij hem goed bekend wat er leeft in de gemeente 

Veere. Hiermee is zijn aandeel binnen de VVD onmisbaar. 

4. Ad van Broekhoven (58 jaar, Grijpskerke)
Ad is voor de liefde naar Zeeland verhuisd en wil als inwoner van Veere 

zijn steentje bijdragen aan de maatschappij. Zo was hij voorzitter van 
de Dorpsraad in Grijpskerke, maar wil hij nu dichter bij het vuur de 
inwoners van Veere vertegenwoordigen. Ad is vader en is een ervaren 

projectmanager. 

13. Nathalie de Visser (48 jaar, Grijpskerke)
Nathalie werkt bij de Provincie Zeeland als Projectleider en 

Gebiedscoördinator in het Grenspark Groot Saeftinghe en 
de Zwinstreek. Daarnaast heeft ze haar eigen archeologisch 
adviesbureau. Cultureel erfgoed en historisch perspectief zijn dan ook 

in goede handen bij Nathalie. Als vraagbaak en adviseur voorziet zij de 
fractie vanuit haar achtergrond van gevraagd en ongevraagd advies. 

5. Nanda van den Berg (53 jaar, Biggekerke)
Nanda is zelfstandig ondernemer in de kinderopvang en zorgt samen 

met de gastouders dat vaders en moeders met een gerust hart naar 
hun werk kunnen. Daarnaast is zij taalmaatje en zet zij zich in voor de 
integratie van nieuwe inwoners. Haar motto: taalkennis en werk leiden 

tot een succesvolle participatie in de samenleving. 

14. Marjam te Roller (70 jaar, Serooskerke)
Marjam was wethouder voor de VVD in de oude en nieuwe gemeente 

Veere. Hoewel ze inmiddels met pensioen is, staat ze de VVD 
nog altijd bij met raad en daad. Als (oppas)oma van haar twee 
kleinkinderen heeft ze een nieuwe rol gevonden, maar ze is ook altijd 

nog maatschappelijk actief, als voorzitter van de Buurtbusvereniging 
Walcheren en als maatje van een statushouder. 

6. Erik Wattel (57 jaar, Oostkapelle)
Erik is recreatieondernemer en fruitteler en is daarnaast maatschappelijk 

actief op het gebied van sport (voetbal) en ondernemerschap. Hij heeft 
een scherpe en kritische blik en aarzelt niet om die te laten horen. 
Daarbij heeft hij de 5 pijlers van het Liberalisme als leidraad en als 

nieuw fractielid levert hij graag een bijdrage om samen verder te komen. 

15. Kees Bierens (64 jaar, Meliskerke)
Kees Bierens is ondernemer in de toeristische sector en fractievoorzitter 

in de Provinciale Staten van Zeeland. Ook is hij vrijwillig actief als 
bestuurslid van de Federatie van Ondernemersverenigingen Veere 
en als voorzitter van de Ondernemersvereniging van Zoutelande, 

de Zomid. Als inspreker namens deze organisatie houdt hij de 
gemeenteraad en het college scherp. 

7. Nonja Lievense (39 jaar, Zoutelande)
Nonja is horecaondernemer in Zoutelande en moeder van 2 kinderen. 

Als jurist/criminoloog kijkt ze analytisch naar vraagstukken en ze staat 
dan ook te popelen om de fractie te ondersteunen op het gebied van 
veiligheid, openbare orde en jongerenbeleid. 

16. Bert van Halderen (66 jaar, Serooskerke)
Bert was van 2018-2020 onze bevlogen wethouder. Zijn specialisaties 

toerisme en het sociaal domein hebben voor hem dan ook geen 
geheimen meer en zijn kennis deelt hij graag met de fractie. Als lid 
van de steunfractie en bij tal van zaken achter de schermen is hij 

van dienst voor de VVD. Ook is hij actief binnen de ledenraad van de 
ANWB. Bridgen is zijn grote passie, en hij is een echte doe-het-zelver. 

Denken en doen: een echte VVD’er.

8. Ricardo de Visser (27 jaar, Oostkapelle)
Ricardo is horecaondernemer in Oostkapelle en bestuurslid van 

Ondernemersvereniging Natuurlijk Oostkapelle. Deze gedreven 
rasechte Zeeuw probeert om in het seizoen vanuit de sjees of op zijn 
paard wat ringen te steken en volgt in de winter VV Oostkapelle op 

de voet. Hij staat in de startblokken als fractievolger voor de VVD. 

17. Marin Schanck-van den Berge (35 jaar, Gapinge)
Marin is al sinds 2005 actief in de fractie en daarmee een oudgediende 

binnen de VVD. Na 12 jaar in de gemeenteraad, waarvan de laatste 4 
jaar als fractievoorzitter, zet zij zich nu in als lijstduwer vanaf de laatste 
plaats op de lijst. Met haar echtgenoot woont zij in Gapinge en na de 

verkiezingen hoopt ze meer tijd te hebben voor haar andere hobby’s, 
als zingen en dwarsfluit spelen. De VVD zegt zij geen vaarwel, vanaf de 

zijlijn zal ze betrokken blijven en de fractie van input voorzien. 

9. Celina Rijk (23 jaar, Koudekerke)
Celina studeert accountancy naast haar baan bij een groot 

accountantskantoor. Samen met haar verloofde is ze in Koudekerke 
gaan wonen. Ze wil niet aan de zijlijn blijven staan, maar daadwerkelijk 
iets doen voor de maatschappij en steekt daarom de handen uit de 

mouwen voor de VVD. 

Stem op 16 maart
VVD Veere!

Onze kandidaten


